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OBITELJSKI RADIO IVANIĆ 
 Park Stjepana Posezija 6        10 310 IVANIĆ- GRAD 
  

       Telefon 01 2881 656                         Fax 01 2881 655 
                   Studio     01 28 81 657, 01 2882 984 
       
      oriivg@net.hr       - e pošta -       oriivg@inet.hr 
 

 IBAN 592484008-1103966084   Matični broj  3136361 
                            OIB 74613812885  
 

 
 
 

                                                            ZAPISNIK 
 
sa 4. sjednice u 8. sazivu Skupštine Obiteljskog radija Ivanić održane u petak  17.11.2023. godine 
s početkom u 09:00 sati u prostorijama Obiteljskog radija Ivanić d.o.o., Park Stjepana Posezija 6. 
 
Prisutni članovi Skupštine: ispred Grada Ivanić-Grada uz punomoć gradonačelnika zamjenik 
gradonačelnika Tomislav Cuvaj, ispred Općine Kloštar Ivanić načelnik Željko Filipović, ispred 
Općine Križ načelnik Marko Magdić, Vesna Gregčević Jelica, Radojka Šporer (ujedno direktor).  
 
Zapisničar: Maja Okroša Demeter 
 
Radojka Šporer dala je na usvajanje predloženi 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvještaj o radu i financijskom poslovanju za prvih 9 mjeseci 2023. direktora Radojke Šporer 
 
2. Usvajanje odluka potrebnih za usklađenje temeljnog kapitala i slijedom toga osnivačkog akta 
Obiteljskog radija Ivanić d.o.o. 

 
2.1.Usvajanje prijedloga Odluke o usklađenju temeljnog kapitala 

 
2.2.Usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni osnivačkog akta 
 
2.3. Usvajanje prijedloga Odluke o ovlašćivanju uprave (direktora) za poduzimanje radnji za 
usklađivanje osnivačkih akata 
 
 2.4. Usvajanje prijedloga Odluke o ovlašćivanju triju većinskih udjelničara za potpisivanje 
dokumenata o usklađenju temeljnog kapitala i osnivačkih akata 
 

3. Informacija o namjeri odlaska u mirovinu direktora Radojke Šporer i dogovor o daljnjim 
koracima 
 
4. Razno 
 

Predloženi dnevni red jednoglasno prihvaćen. 
 
Rad prema utvrđenom dnevnom redu. 
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1. Točka 
 

Radojka Šporer: “Za prvih 9 mjeseci ove godine ostvarili smo ukupan prihod 111.228,67 eura, što 
je u odnosu na cijelu 2022 godinu 78,73%, i ukupni rashod 109.566,57 eura, što je u odnosu na 
cijelu 2022. godinu 77,79%. To znači da je prihod za približno 1 postotni poen veći u odnosu na 
rashode. Plus je to od 1.662,10 eura. Međutim, još uvijek nismo uprihodovali kapitalnu pomoć, o 
kojoj je odluku Grad donio za pokriće razlike u potporama za prošlu i za ovu godinu, u iznosu od 
13.500 eura. To će u narednim danima ili tjednima biti uprihodovano. Ja sam izračunala sve 
moguće troškove do kraja ove godine i mi ćemo je bez problema zaključiti s ovim prihodima i ako 
budu ti rashodi... U ovoj godini smo plaće povećali 10% u bruto iznosu, plus topli obroci, i to je u 
netu nekih 20%. Ako bude išlo sve po planu, možda uspijemo čak nešto u brutu podignuti... Ove 
godine nismo imali velikih iznenađenja, osim kad je bilo ono nevrijeme, onda nam se jedan uređaj, 
telefonski hibrid, pokvario, kojeg smo kupili novog i nadamo se da ćemo dobiti povrat od 
osiguranja, ali to je još u tijeku. Ima li pitanja u vezi poslovanja? (nema) O.k. Hvala, to je bila 
informacija.“ 
  

2. Točka 
 
Radojka Šporer: „Za potrebne radnje za usklađivanje osnivačkih akata s novim zakonom odnosno 
izmjenama i dopunama Zakona, ovo je informacija kako to rješavaju javni bilježnici, to nam je 
pripremio Komunalni centar i tu piše što sve treba. Ja sam pripremila prijedloge Odluka… (članovi 
Skupštine su dobili pisanu informaciju koju je pripremio KCI za potrebe ORI). 
 
Dakle,  sazvali smo Skupštinu, ona donosi Odluku o usklađenju temeljnog kapitala, ovdje je 
prijedlog Odluke… Da bi se uskladio temeljni kapital, kad se preračuna u eure mora biti broj djeljiv 
sa 10. Ne radi se to tako da se preračuna ukupni iznos pa se onda raspodijeli na udjele, nego se 
svaki udio mora tako izračunati, da bude djeljiv s 10, a onda zbrojiti. Za nastalu razliku se udjeli 
mogu smanjiti ili povećati iz tekuće rezerve društva, ili u korist ili na teret. Pošto se ovdje radi o 
malom iznosu, jednostavnije nam je da na teret društva povećamo udjele suvlasnika, onda neće 
imati nitko ništa protiv. Pogotovo se to može odnositi na nekakvih par eura za pojedinačne 
udjelničare, više nego na vas velike. Jučer kad sam razgovarala s gospodinom Filipovićem, on mi 
je sugerirao da povećamo i ja sam tako izračunala. Naime, kad povećamo svima, to je sve skupa 
58,20 eura iz tekuće rezerve. Vidjeli jeste kako to izgleda. Ima tko kakvih pitanja? Ili komentara? 
Nema. Hvala.  
 
Direktorica Radojka Šporer je dala na glasanje sljedeću  Odluku: 
 

Usvajanje prijedloga Odluke o usklađenju temeljnog kapitala 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je da je Odluka jednoglasno usvojena.   
 
Dalje….Slijedom toga moramo promijeniti osnivački akt i to je samo po sebi jasno.  
 
Direktorica Radojka Šporer je dala na glasanje sljedeću  Odluku: 
 

Usvajanje prijedloga Odluke o izmjeni osnivačkog akta 
 
Provedenim glasovanjem konstatirano je da je Odluka jednoglasno usvojena.   
 
Direktorica Radojka Šporer: Predložila je javna bilježnica da vi meni povjerite ovlast da to dalje 
rješavam s njom, da se ne mora sazivati za svaki detalj Skupština:  
 

Usvajanje prijedloga Odluke o ovlašćivanju uprave (direktora) za poduzimanje radnji 
za usklađivanje osnivačkih akata 
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Provedenim glasovanjem konstatirano je da je Odluka jednoglasno usvojena.   
 
Dalje… Radi pojednostavljenja, jer (ne)potpisi malih udjelničara ne utiču na postupak: 
 
Direktorica Radojka Šporer je dala na glasanje i sljedeću Odluku: 
 
             Usvajanje prijedloga Odluke o ovlašćivanju triju većinskih udjelničara za  
potpisivanje dokumenata o usklađenju temeljnog kapitala i osnivačkih akata 
 
Provedenim glasovanjem konstatirano je da je Odluka jednoglasno usvojena.   
 
Odluke prileže zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 
Napomena: Odluke su u istovjetnom tekstu usvojene na Skupštini društva, a članovima su 
dostavljene u materijalima za Skupštinu. 
 

3. Točka 
 
Radojka Šporer: „I sad informacija o odlasku u mirovinu. Od 23.03.2024. ja više i da hoću, a i da 
bilo tko hoće, ne mogu biti direktor, jer navršavam 67 godina. Predlažem da u narednih nekoliko 
mjeseci u suradnji s vama i pravnim službama uz savjetovanje s pravnicima pripremim prijedloge 
kako dalje, izabrati novog direktora društva. Da li se slažete? ... Jednoglasno, najljepše hvala.“ 
 

4.Točka 
 

Radojka Šporer: “Točka razno. Imate pitanja, prijedloge?“ 
 
Željko Filipović: “Samo vezano uz smještaj?!“ 
 
Radojka Šporer: “O.k., hvala... Odluka je Grada da će nas preseliti u Pučko otvoreno učilište u 
potkrovlje, tamo gdje su učionice u kojima je bila Visoka škola. To su dvije učionice, sve skupa je 
površina 120 kvadratnih metara. One će se pregraditi prema potrebama Radija, jer ne možemo mi 
biti u dvije prostorije. Gospodin Malec me informirao, da su tamo nove instalacije, jedino što bi 
zajednički koristili sa ustanovom Pučko otvoreno učilište su ulaz i sanitarni čvor, a ove dvije 
prostorije bi se pregradile u skladu s našim potrebama. To najvjerojatnije neće biti moguće prije 
ljeta iduće godine, s obzirom na odvijanje nastave, zbog radova na školi. Gospodine Cuvaj, Vi 
vjerojatno više znate.“  
 
Tomislav Cuvaj: “To je točno ta varijanta.… Izgradnja krova škole je započela. Jučer sam 
razgovarao malo s radnicima, rok im je ožujak, i cilj je da djeca idu od 01.09. normalno u školu. 
Dobili su i na natječaju za energetsku obnovu, da bi se i ta fasada sredila, tako da opet u svakom 
zlu neko dobro.“ 
 
Marko Magdić: “Ja se nadam, ako to mogu reći da je to napokon to. Da se ide u nove prostore i da 
su to napokon biti neki normalni uvjeti za rad što se Radija tiče... Dugoročno gledano, mislim da 
Radio zaslužuje neki adekvatan prostor.“ 
 
Radojka Šporer: “Što se tiče uvjeta za Radio, nije ovdje bilo toliko loš prostor, zato što su debeli 
zidovi, zvučna izolacija nije loša, jedino eto, to je dotrajala zgrada. Jedino što nije nigdje 
spominjalo, i ja kažem da to nije problem, ali o novom namještaju se nije s nikim razgovaralo. Ja 
tvrdim da ovaj namještaj koji mi imamo može nadživiti sve… To je prvi namještaj koji smo mi imali, 
i to je nepoderivo, jedino što nije moderno. Ovi svi namještaji što se sad kupe, rasklimaju se za par 
godina pa ih moraš zamijeniti, a mi ove imamo već 50 i koliko godina.“ 
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Tomislav Cuvaj: „To taman za muzej da ostane.“ 
 
Vesna Gregčević Jelica: “Slažem se.“ 
 
Marko Magdić: “Muzejski primjerci.“ 
 
Radojka Šporer: “Ali mislim da to više nije moja briga.“ 
 
Vesna Gregčević Jelica: „Imam ja jedno pitanje, kad smo pod točkom razno. Što je sa izradom 
troškovnika za preseljenje? Kad se bude to počelo raditi? I koliko će koštati?“ 
 
Radojka Šporer: „Što se tiče građevinskih radova, to je na Pučkom i na Gradu, a što se tiče 
tehničkog aspekta preseljenja, ja sam se čula sa Smolkovićem i Lelasom, oni su spremni.“ 
 
Marko Magdić:“ Kaj smo rekli? Rok je tek… Kad?“ 
 
Tomislav Cuvaj: „Ovi vele da bi škola trebala biti gotova ajde u ožujku, ali ne možemo se sad…“ 
 
Vesna Gregčević Jelica: “Do lipnja će vjerojatno djeca biti tu u ovom prostoru.“ 
 
Marko Magdić: „Znači do kraja I. kvartala ima vremena da se naprave troškovnici i da se 
eventualno izvedu radovi koji idu u prilog tome da se pripremi tehnički dio i ostaje građevinski dio. 
Pretpostavljam da će Grad pokrit ovaj građevinski dio, vi ćete iskoristiti dio inventara, pogotovo 
tehnike.“ 
 
Radojka Šporer: „Svu, tehniku.“ 
 
Marko Magdić: „ I ostaje samo segment u opremanju, tih stolova i stolica i to je to.“ 
 
Tomislav Cuvaj: „Tu ima već inventar.“ 
 
Radojka Šporer: “Tako je. Što se tiče tehnike, kako smo lani obnovili režiju, tu neće biti velikih 
ulaganja novih. Što se tiče linka to nam je čak povoljnije, jer nam se skraćuje veza. Manje se gubi 
signala, skraćuje duljina žice. Dakle… to će biti određen trošak ali ovo sve što mi sad imamo od 
opreme, to je sve za više godina riješeno. Jedino ako se dogodi kakav kvar. Pošto je sve novo, ne 
očekuje čovjek kvarove, osim kad udari grom kao ljetos, pa nam je skurio telefonski hibrid. Ali, 
možeš imati ne znam kakve gromobrane, jer tu jesu gromobrani i sve živo, pa ti opet skuri... 
 
Ima li još pitanja?“ 
 
Marko Magdić: „Ja nemam više ništa.“ 
 
S obzirom da nije bilo više pitanja ni prijedloga, direktorica radija Radojka Šporer je zaključila 
sjednicu Skupštine Obiteljskog radija Ivanić u 09:16 sati.  
 
 
 
Zapisnik sastavila:                                                                 Predsjednik Skupštine/predstavnik                          
Maja Okroša Demeter                                                          Grada Ivanić-Grada: Tomislav Cuvaj 
 


